



**ГУБЕРНАТОР
САНКТ-ПЕТЕРБУРГА**

Смольный проезд, д. 1, литера Б,
Санкт-Петербург, 191060
Тел. (812) 576-7433 Факс (812) 576-7827
E-mail: gov@gov.spb.ru
<http://www.gov.spb.ru>

07.06.2011 № *07-130-8268/21-0-1*

На № _____ от _____

**Мэру Загреба
(Республика Хорватия)**

г-ну Томиславу Томашевичу

Уважаемый господин Томашевич!

Примите мои искренние поздравления с избранием Вас на должность мэра Загреба!

Убедительная победа на выборах – свидетельство высокой степени доверия к Вам местных жителей. Уверен, что поддержка избирателей станет залогом успешной реализации намеченных Вами планов по развитию столицы Хорватии.

Санкт-Петербург высоко ценит побратимские отношения с Загребом, которые насчитывают уже более 50 лет дружбы и плодотворного сотрудничества.

Рассчитываю на Вашу дальнейшую поддержку поступательного развития двустороннего диалога между нашими городами в представляющих взаимный интерес областях, среди которых экономическое сотрудничество и торговля, культура, туризм и спорт.

Желаю Вам успехов на ответственном посту, благополучия и всего самого доброго!

**Губернатор
Санкт-Петербурга**

А.Д.Беглов

**Mayor of Zagreb
(Republic of Croatia)**

Mr. Tomislav Tomasevic

Dear Mr. Tomasevic!

Please accept my sincere congratulations on your election as Mayor of Zagreb!

A convincing victory in the elections is evidence of a high degree of trust in you by local residents. I am sure that the support of the voters will be the key to the successful implementation of your plans for the development of the capital of Croatia.

St. Petersburg highly values the twinning relationship with Zagreb, which has more than 50 years of friendship and fruitful cooperation.

I count on your continued support for the progressive development of the bilateral dialogue between our cities in areas of mutual interest, including economic cooperation and trade, culture, tourism, and sports.

I wish you success in your responsible position, prosperity and all the best!

**Governor
of St.Petersburg**

A.D.Beglov